



ASPPH Friday Letter 刊登投稿

流行病學與預防醫學研究所曾翎威老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Chrononutrition during Pregnancy and Its Association with Maternal and Offspring Outcomes: A Systematic Review and Meta-Analysis of Ramadan and Non-Ramadan Studies

<https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/36771469/>

[Friday Letter: April 21, 2023]

環境與職業健康科學研究所林靖愉老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Identification of serum metabolic signatures of environmental-leveled phthalate in the Taiwanese child population using NMR-based metabolomics

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0269749122016682?via%3Dihub>

[Friday Letter: April 28, 2023]

健康行為與社區科學研究所張書森老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Societal factors and psychological distress indicators associated with the recent rise in youth suicide in Taiwan: A time trend analysis

<https://journals.sagepub.com/doi/10.1177/00048674221108640>

[Friday Letter: May 5, 2023]

食品安全與健康研究所陳玟伶老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Using HRMS fingerprinting to explore micropollutant contamination in soil and vegetables caused by swine wastewater irrigation

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0048969722079335?via%3Dihub>

[Friday Letter: May 12, 2023]